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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2022-12-06, § 13  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 6 december kl. 17:30 – 17:50 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 12 december 2022 §§ 1-6, 8-14 

Omedelbart justerade paragrafer 2022-12-06 § 7 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 

 Ulla Sjöbergh (S) 

Tobias Johansson (V) 

Hassan Jama (V)  

Minna Thullberg (MP) 

Mikael Sundin (M) 

Hanna Wistrand (L)  

Destiny Zandi Näslund (KD) §§ 1-7, 9-14 

 

Beslutande ersättare: 

Sandra Zuniga Michel (S) för Suhur Salahyusuf (S) 

Hamid Ershad Sarabi (C) för Bo Sundin (M)  

Moissis Nikolaidis (S) för Destiny Zandi Näslund (KD) § 8 

 

Ersättare:  

Moissis Nikolaidis (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Lina Lindfors (V) 

 

 
 

 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), borgarrådssekreterare 

Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare Anna Falk (C), 

förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 13 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland gör ett förtydligande av den 
information som gavs på idrottsnämndens sammanträde den 15 
november 2022 under § 4 angående båtbottentvättar. 
Förtydligandet avser de investeringsmedel som avsatts till 
idrottsnämnden, dessa medel har lämnats tillbaka till staden. 
 
Med anledning av det besked som har lämnats till Vasalund 
angående kommuntillhörighet, informerar förvaltningschefen 
Marina Högland att föreningen kommer att tilldelas tider under 
nästkommande fotbollssäsong. I beskedet står det även att den 
nuvarande organisationen inte uppfyller nämndens villkor, 
föreningarna har på sig till sitt årsmöte att göra nödvändiga 
förändringar rörande styrelsen som krävs för att förvaltningen 
ska kunna se att verksamheten och föreningen är 
Stockholmsbaserad.  
 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om att alla 
bandyisar nu är igång.  
Snötillverkningen i Ågesta konstsnöspår påbörjas natten till 7 
december. 
Kungsträdgården och Medborgarplatsens isar är igång och i 
slutet av veckan kommer Bäverdalens bollplan samt isen utanför 
Husby ishall var igång. 
 
Vidare informerar förvaltningschefen Marina Högland om 
energifrågan, där förvaltningen inte har vidtagit några åtgärder 
som har fått verksamhetspåverkan.  
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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